
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 15/12/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα των συνεργαζόμενων οργανώσεων συνταξιούχων της 

Λάρισας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από συνταξιούχους της Λάρισας, η μεγάλη πλειοψηφία από 
αυτούς παίρνει συντάξεις που δε φθάνουν ούτε για τις 15 ημέρες του μήνα. Μας 
μετέφεραν οι ως άνω την ανακοίνωση των συνεργαζόμενων οργανώσεων 
συνταξιούχων της Λάρισας που μεταξύ άλλων αναφέρει τα εξής: «Αγωνιζόμαστε και 
διεκδικούμε στο ακέραιο όσα αδίκως μας έχουν αφαιρεθεί, με τη δουλειά μας τα έχουμε 
πληρώσει και σήμερα είναι αναγκαία για να ζήσουμε με βάση τις πραγματικές μας 
ανάγκες. Οι συνταξιούχοι απαιτούν άμεσες λύσεις: α) να αποδοθεί σε όλους τους 
συνταξιούχους η 13η και 14η σύνταξη, με αυξήσεις σε όλες τις συντάξεις για την 
αντιμετώπιση της ακρίβειας, με ταυτόχρονη μείωση των τιμών στα βασικά είδη λαϊκής 
κατανάλωσης, β) να μας αποδοθούν τα αναδρομικά για τις κύριες, επικουρικές συντάξεις 
και για τη 13η και 14η σύνταξη αφορολόγητα, αφού αυτά αποδίδονται μετά από χρόνια 
άτοκα, γ) να μας αποδοθεί το 0,5% του τακτικού προϋπολογισμού που είναι 
νομοθετημένο για τα έτη 2020-2021». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ικανοποιήσετε τα παραπάνω αιτήματα των συνεργαζόμενων 
οργανώσεων συνταξιούχων της Λάρισας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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